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Zápisnica č. 8/2015 
z prezídia SZRK konaného dňa 8.10.2015 v Bratislave 

 
 

Prítomní:  Robert Petriska, Milan Oršula, Ladislav Váňa, Andrej Wiebauer, František 
Dosudil, Csaba Orosz 

 
Prizvaní:   Boris Bergendi, Ľubomír Nebeský 
 
Ospravedlnený: Marian Tesárik 
 
Prezident SZRK Robert Petriska otvoril zasadnutie prezídia SZRK s nasledovným programom: 
 
 
Program:  
 

1.   Hodnotenie domácich súťaží 
2. Kontrola úloh  
3. Hodnotenie medzinárodných podujatí seniorov 
4. Hodnotenie medzinárodných podujatí juniorov 
5. Správa o priebežnom čerpaní rozpočtu 
6.  Rôzne 

 

 
 
1. Hodnotenie domácich súťaží 
 Hargašov memoriál 

P. Wiebauer zhodnotil preteky, ktoré boli rozdelené na 2 časti, veľký (4 etapy, 4 dni) 
a malý Hargašov memoriál (1 deň) v spolupráci s partnerom Elements Resort. Úroveň 
propagácie vysoká, všetky TV, tlač, internet, rozhlas. Účasť pretekárov bola v počte 89, 
76 pretekárov dopádlovalo do cieľa. Ubytovanie si pretekári zabezpečovali sami. Ceny 
boli vecné, medaile a pre vybrané disciplíny finančné, vyhodnotenie prebehlo v hoteli 
Kormorán. Záchrana zabezpečená 4 člny + 1 gumák. Štart spoločný v karloveskej zátoke. 
Malý Hargašov memoriál – Šamorín, Čilistov. 2 km disciplíny, štart aj detí mladších ako 9 
rokov. Technicky zvládnuté preteky, zabezpečená prvá pomoc. Zatiaľ najnákladnejšie 
preteky v histórii klubu Tatran. Účasť aj zahraničných pretekárov, 80% pozitívnych 
hodnotení v dotazníkoch, medzinárodne menšia propagácia a veľmi malá účasť 
slovenských pretekárov. 
Potreba do budúcich ročníkov vylepšenia časomiery v slovenskom, ako aj v anglickom 
jazyku. 
 
Pohár Interu 
P. Nebeský zhodnotil preteky zaradené do Slovenského pohára ako vydarené, trať podľa 
geodetického výmeru. Pripomienky boli ohľadom kolízie štartových bójok a obrátkových, 
čo ale nie je možné vzhľadom na rozmery Štrkoveckého jazera. Nedostatok - 
nedostatočná dĺžka disciplín na 2000m, ktoré boli zaradené v SP. 
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Štandardne zabezpečené preteky, marketing, propagácia v médiách: Slovenský rozhlas, 
TV Ružinov, Echo, TA3. Finančné hodnotenie, medaile, diplomy. Príjemné prostredie pre 
divákov, cieľ pretekov: propagácia kanoistiky v centre mesta Bratislava. 
 
 

2. Kontrola úloh 
 Vytvorenie komisie pre zlúčenie s divokou vodou – úloha trvá. 
  
 
3. Hodnotenie medzinárodných podujatí seniorov 

MS Milano 
P. Petrla zhodnotil preteky Majstrovstvá sveta seniorov v Miláne (príloha 1). 
MS sa zúčastnilo 16 pretekárov a 8 členov realizačného tímu. 
Zhodnotil výsledky pretekárov, najlepší výsledok dosiahnutý na MS – 1. miesto K4, 1000 
m (Myšák, Vlček, Tarr, Linka) spojený s medializáciou, podporou v médiách, tlačovými 
konferenciami, autogramiádami. Bolo vybojovaných 5 miesteniek na OK 2016 v Riu. 
 
Predolympijská regata Rio 
Pretekov sa zúčastnila K4 a p. Petrla a p. Likér. 
Pretekári si vyskúšali prostredie konania OH 2016, trať a dopravnú situáciu. Rieši sa 
doplnkové ubytovanie/zázemie pre športovcov bližšie k pretekárskej dráhe a vhodné 
tréningové centrum. Plán prepravy našich športovcov na OH je 7-8 dní pred pretekmi. 
 
 

4. Hodnotenie medzinárodných podujatí juniorov 
 Úloha sa prekladá na nasledujúce prezídium. 
 
 
5. Správa o priebežnom čerpaní rozpočtu (príloha 2) 

P. Bergendi informoval prezídium o čerpaní štátnych a neštátnych finančných 
prostriedkov. 

 
 
6. Rôzne 

P. Bergendi informoval prezídium o:  
a. Plánovanom nákupe reprezentačného oblečenia, rokovaní s firmou Nyna 
b. Stretnutí s predsedom NR p. Pellegriniho na Zemníku, ktoré bolo veľmi pozitívne 

v prospech vybudovania regulérnej kanoistickej dráhy.  
c. Investície – nákup – štartovacie zariadenie, kontajnery, lode. Nákup lode K4, 

veľkosť M so súhlasom prezídia. 
Navrhol využiť v tomto roku príjem z Medzinárodnej regaty juniorov na podporu 
zakúpenia kajakov pre prvých 10 klubov podľa umiestnenia v Slovenskom pohári 
formou špeciálnej dotácie na kluby vo výške 2000 €/na klub. Ostatné kluby, ktoré 
sa zúčastnili v tomto roku pretekov získajú túto podporu v nasledujúcom roku. 
 
Hlasovanie prezídia: za: 6, proti: 0, zdržal sa: 0, ospravedlnený: 1 (uznesenie SZRK 
8/2015/1) 
Návrh prezídium schválilo. 
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d. Návrhu dotácií klubov na podporu ich talentovanej mládeže.  Prezídium dotácie 

na kluby schválilo (príloha 3): 
 
Hlasovanie prezídia: za: 6, proti: 0, zdržal sa: 0, ospravedlnený: 1 (uznesenie SZRK 
8/2015/2) 

 
e. Návrh odmeny pre K4 za získanie 1. miesta na MS vo výške 900 €/osobu – úhrada 

rekondičného pobytu, spolu 3600 € z neštátnych prostriedkov. 
 
Hlasovanie prezídia: za: 6, proti: 0, zdržal sa: 0, ospravedlnený: 1 (uznesenie SZRK 
8/2015/3) 
Návrh prezídium schválilo. 

   
f. Hľadaní náhrady za terajšieho mediálneho manažéra. 

 
g. Príprave kanoistického kalendára na rok 2016 

 
h. Rezervácii apartmánu/zázemia pre výpravu slovenských kanoistov v Riu počas OH 

v blízkosti dráhy s úhradou z neštátneho účtu vo výške približne 3.000,-€. 
 

Hlasovanie prezídia: za: 6, proti: 0, zdržal sa: 0, ospravedlnený: 1 (uznesenie SZRK 
8/2015/4) 
Návrh prezídium schválilo. 

 
 P. Petriska informoval prezídium o: 
 

a.  Celodennej akcii v Hale Mladosť Dotkni sa hviezd a v Sade J. Kráľa s propagáciou 
rýchlostnej kanoistiky 
 

b. Účasti na vyhodnotení najlepších športovcov z Baku predsedom NR. Zúčastnili sa 
ho Krajčovič, Michálek, Jakubík, Demin, Tarr a Vlček. 

 
c. zmene zodpovednosti a právomoci športového riaditeľa a tým vyplývajúcu 

zmenu štatútu RT (návrh prezídiu predloží športový riaditeľ). 
 

 
P. Váňa požiadal o klasifikáciu kategórií a disciplín pre handikepovaných kanoistov 
v súlade s Paraolympijským výborom. 
 

 
 

Nasledujúce prezídium SZRK sa bude konať 10.11.2015 o 15,00 h v Bratislave. 
 
V Bratislave, dňa 8.10.2015 
Zapísal: Monika Czaniková                       Overil: Andrej Wiebauer  


